
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové,  
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 30. srpna 2012 
 
 
 
Přítomni:  Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Olga Blažková, JUDr. Eva Kafková,  
                 PaedDr. Aleš Koutný, Doc. Ing. Marian Marschalko, PhD, Ing. Martina Tylčerová 
                  
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
             
 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání 
2. Projednání výroční zprávy za školní rok 2011/2012 
3. Změny ve školním řádu  
4. Důvody změny ve vedení školy 
5. Závěr 

 
 
ad 1: 
Předsedkyně školské rady Ing. Alexandra Arencibia zahájila jednání, seznámila přítomné 
s programem. Program byl jednohlasně schválen. Zároveň přivítala nového člena ŠR – pana 
PaedDr. Aleše Koutného. 
 
 
ad 2: 
Paní ředitelka předložila Výroční zprávu za školní rok 2011/2012 s komentářem 
k jednotlivým bodům. Zodpověděla na otázky týkající se přijímacího řízení na střední školy a 
rozdílů mezi testy společnosti CERMAT a SCIO. 
Zpráva bude elektronicky zaslána členům ŠR. 
 
ad 3: 
Drobné úpravy ve školním řádu a pravidlech hodnocení výsledků vzdělávání žáků pro školní 
rok 2012/2013 – předložené změny byly schváleny. 
 
ad 4: 
Ředitelka školy sdělila přítomným důvody vykonání konkurzu na funkci ředitele Gymnázia 
Olgy Havlové.  
Pozvala členy školské rady na oslavy 40. výročí založení školy. 
 
ad 5: 
Další schůze školské rady se bude konat 26. února 2013 v 15.00 hodin, hlavním bodem bude 
projednání Zprávy o hospodaření za kalendářní rok 2012. 
 
 
  Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
  předsedkyně školské rady 
Zapsala: Mgr. Olga Blažková, tajemnice ŠR 
V Ostravě-Porubě 30. srpna 2012  


